



# Møtereferat

Dato: 17.01.2017

Møte i:	Juridisk studentutvalg
Møteleder/referent:	Patrick Oware
Møtedato:	17.01.2017 kl. 14.15
Møtested:	Rom 4.402
Til stede:	Andrea Alver, Emil André Krogh, Kristian Wangsfjord, Mojdeh Allahpour, Kari Sørgaard, Øyvind Helseth

## Faste saker

### **S 01/17 – Godkjenning av innkalling**

*Vedtak: Innkalling er godkjent*

### **S 02/17 – Orientering fra leder**

Patrick orienterte om status i omorganiseringsaken, og møtet han og Andrea var på med studentrepresentanten i arbeidsgruppen for omorganisering på fakultetsnivå.

*Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.*

### **S 03/17 – Orientering fra lunsjmøte med fakultetsledelsen**

Høstsemesterets siste lunsjmøte ble avholdt i november. Tilstede fra fakultetet var Kjersti Dahle og fra JSU møtte Patrick, Mojdeh og Ada. Under møtet ble organisering av spesialfagene, temabanken for masteroppgaver og internasjonalisering herunder utveksling diskutert. I tillegg ble også omorganiseringen av UiT diskutert.

Neste lunsjmøte er 25.01.2017

*Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.*



### **S 04/17 – Økonomisk orientering**

Kristian orienterte styremedlemmene om økonomien til studentutvalget. Regnskapet har endret seg litt etter allmøtet, men ikke i betydelig grad. Studentutvalget har fått 60 000kr innvilget fra Studentparlamentet.

*Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.*

### **S 05/17 – Orientering fra Fakultetsstyret**

Det har ikke vært avholdt møte i Fakultetsstyret dette semesteret. Ny representant i fakultetsstyret er Kari Sørgaard.

### **S 06/17 – Orientering fra Studieutvalget**

Mojdeh representerte studentutvalget på møtet i Studieutvalget, da Emil André ikke hadde anledning. Det var en rekke saker av interesse som ble drøftet, utvalget fremstod som lydhøre for studentenes synspunkter – til tross for at argumentene ikke førte frem.

*Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.*

### **S 07/17 – Orientering fra Studentparlamentet**

Håvard Rosenlund representant på Studentparlamentet orienterte om seneste nytt fra parlamentet. Forrige semester ble det avholdt et møte hvor det ble oppnevnt to studentrepresentanter til to arbeidsgrupper for omorganiseringen. Det er stort fokus ved parlamentet på omorganiseringen av universitetet. Neste møte i Studentparlamentet er i slutten av januar.

*Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.*

### **S 08/17 – Orientering fra Juristforbundet-Student**

Ny representant i Juristforbundet-Student starter nå i sitt verv i januar. Juristforbundet-Student avholder sitt årsmøte nå i slutten av januar.

*Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.*

#### Nye saker

### **S 09/17 – Omorganisering av UiT**

Studentutvalget drøftet omorganiseringssaken. Håvard fra Studentparlamentet var også til stede.

Videre i prosessen vil utvalget se på muligheten for å samarbeide tettere med øvrige studentutvalg. Utfordringen her kan være at utvalgene kanskje har ulike interesser i saken. Vi tror imidlertid det som utgangspunkt er hensiktsmessig at studentmassen står sammen i prosessen.

Patrick og Andrea presenterte synspunktene som ble dratt frem på møtet med Kristoffer som er representant i arbeidsgruppen for omorganisering nivå 2 (fakultetsnivå). Kristoffer informerte styret om at han ikke hadde fått presentert synspunktene til JSU på seneste møte i arbeidsgruppen, hvilket styret synes er uheldig. Styret vil i tiden fremover fortsette å arbeide aktivt med å ivareta interessene til studentene på fakultetet i saken.

## **S 10/17 – Fagkritisk rekke**

Studentutvalget har valgt å ikke arrangere Rett & Urett 2017 slik som først planlagt dette semesteret. Det har dessverre vist seg vanskelig å få attraktive foredragsholdere, i hovedsak grunnet dato for arrangementet. Arbeidet med arrangementet fortsetter, og styret ser på muligheten for å avholde arrangementet neste studieår.

Emil André er positiv til å arrangere ordinær fagkritisk rekke og har tatt kontakt med aktuelle foredragsholdere.

*Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.*

## **S 11/17 – Undervisningsprisen 2016**

Kristian har utarbeidet et spørreskjema for å få inn data til undervisningsprisen 2016. Så langt har vi fått 240 svar på spørreundersøkelsen. Frist for å svare er torsdag 19. Videre går Kristian i gang med det praktiske rundt prisen - blomster, diplom osv.

*Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.*

## **S 12/17 – Faste lesesalsplasser**

Lesesalsplassene/masterkontorene for vårsemesteret er tildelt. Dessverre har uklarheter rundt reglementet for lesesalsplassene skapt vanskeligheter. Styret har derfor bestemt å gjøre endringer i reglementet for å unngå problemer i fremtiden. Endringene i reglementet skal være klare før neste semester.

Styret har derfor bestemt følgende:

1. Det vil ikke være anledning til å bytte lesesalsplass mellom hus 5 og modulbygget. Dette betyr at studentene kun kan bytte innad i bygningene.
2. Studentene som får tildelt plass på modulbygget får anledning til å stå på venteliste til hus 5 samtidig som de benytter seg av plassen på modulbygget. a
3. Det vil gjøres endringer i reglementet for å presisere prioriteringsrekkefølgens ufravikelighet.

*Vedtak: Kontorkaptein og styret arbeider videre med revidering av regelverket for lesesalsplassene.*

Møtet er hevet kl 17:00

Patrick Oware  
Styreleder  
–  
jsutromsoe@gmail.com